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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 02. 06. 2008 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý , Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej 

Vodička, MgA. Lucie Abou, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Jitka Kostelníková  
 
 

I. Chod fakulty: 

 Tajemník DIFA a proděkan Záboj informovali o schůzce k výsledkům auditu počítačové 
sítě JAMU a jednotlivých součástí. 

 Kolegium děkana bylo seznámeno s možností využití 2 buněk na IVU Centru Asorka v 
průběhu příštího akademického roku. Na příštím KD děkan sdělí, bude-li fakulta usilovat 
o možnost využití. 

 Dne 9. června 2008 v 16.00 hod se sejde komise pro výběr referenta Zahraničního oddělení 
DIFA JAMU. Členy byly jmenováni prof. J. Kovalčuk, doc. Z. Srba, MgA. B. Chládková 
a MgA. O. Vodička. K dnešnímu dni, tj. termínu uzávěrky přijímání příhlášek, se 
přihlásilo 10 uchazečů, dá se ještě očekávat poštovní doručení od zájemců, kteří přihlášku 
odeslali v termínu.  

 Tajemník připomněl nutnost aktualizace dlouhodobého záměru fakulty (pro rok 2009), 
která musí být zpracována do konce června. Konkrétní závěry a vypracování dokumentu 
bude realizováno v následujících dne, kolegium poté aktualizaci odsouhlasí.  

II.   Studijní záležitosti: 

 Student Jakub Huťa (1. DV)  požádal o změnu formy studia z prezenční na kombinovanou 
– od ak. roku 2008/2009. Žádosti bylo vyhověno. 

 Student Marek Svobodník (student HAMU) žádá o přestup do 2. ročníku TP (od 
následujícího ak. roku) – vyžádáno chybějící vyjádření doc. Vondrové. Poté se k žádosti 
vyjádří i kolegium. 

 Student Jiří Novotný (2. JT) požádal o ISP z důvodu pracovního vytížení a s tím spojené 
neschopnosti úspěšně plnit veškeré studijní povinnosti. Žádosti bylo vyhověno a kolegium 
děkana povolilo rozložení druhého ročníku do dvou akademických let 07/08 a 08/09. 

 Studentka BcA. Alena Stříbrná (5. DM) požádala o prodloužení přerušení studia – žádosti 
bylo vyhověno. 

 Studentka Bc. Kateřina Boukalová (3. DM) požádala o změnu absolventského výkonu z 
„Frida, Frida Kahlo“ na inscenaci „Marie Sabína“. Žádosti bylo vyhověno. 

 Student Ondřej Landa (1. KSFT) požádal o udělení mimořádného stipendia. Důvodem je 
nestudijní zahraniční pobyt v Japonsku, kde se bude účastnit divadelní dílny. Protože se 
jedná o soukromou aktivitu studenta,  není možné ji finančně podpořit (byť žádost je 
pečlivě připravena). Dle finančních možností na konci roku zvažuje vedení fakulty interní 
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řízení, v rámci kterého by studenti mohli žádat o finanční podporu svých zahraničních 
aktivit, kterými si zvyšovali kvalifikaci a získávali další zkušenosti. Student bude o této 
zvažované možnosti informován tajemníkem, podrobnosti budou upřesněny počátkem 
akademického roku 2008/2009. 

III. Zahraniční záležitosti: 

 Děkan informoval o zájezdu do Bilbaa na mezinárodní festival „Act“, který je nejen  
festivalem divadelních škol, ale zaměřuje se také na nové tendence v současném umění. 
Festivalu se zúčastnil také prof. Oslzlý a DIFA byla reprezentována inscenací studentky 
režie L. Repašské „Good and Good“. 

IV. Projekty a granty: 

 Kolegium děkana projednalo přípravu projektů Rozvojových programů MŠMT na rok 
2009, která souvisí s aktualizací dlouhodobého záměru fakulty. DIFA bude připravovat 
projekty v programech na podporu oboustranné mobility studentů a pracovníků VŠ, na 
podporu talentovaných studentů a absolventů bezprostředně po ukončení studia (Ph.D. a 
magisterské studenty). Tajemník informoval o přidělení orientačního limitu pro přípravu 
Decentralizovaných projektů.  

 Studenti ateliéru VDN (M. Antonova, M. Koutská, V. Mazourková a M. Krištofovič) se 
ve dnech 11. - 13. 6. 2008 zúčastní workshopu na téma Komunikace v rámci projektu 
EQUAL „Vývoj a zavedení systému celoživotního vzdělávání osob s postižením sluchu, 
včetně vzdělávání zdravých osob, které s handicapovanými osobami přicházejí do 
kontaktu“. Účast studentů na workshopu se uskuteční pod vedením BcA. R. Kulichové a 
BcA. R. Miliče. Náklady spojené s cestou a ubytováním studentů VDN DIFA JAMU a 
doprovodem pedagožky prof. Mikotové budou hrazeny z přímé podpory MPSV, která je 
udělena příjemci podpory, tj. CVIV, s. r. o. 

 
zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 

 


